
Protokoll Styremøte NPF Nr. 13 – 2023/2025 
 

Dato:  26. August 2024 

Sted:   Teams 

Tid:   Kl. 19:00 - 20:45  
 

Deltok:      Geir Kvillum (President), Christin Larsen (Visepresident), Tonje Pedersen 

(styremedlem) Daniel Salbu, (Styremedlem), og Silje Skorve Paulsen 

(styremedlem). 

Fra administrasjonen: Sven Nordby Anderssen (GS) og Thomas Pindard, (Ass. 

GS og Utviklingssjef) 

 

 

Tidsplan Saksbeskrivelse Ansvar Tidsfrist 

 
Faste saker 

1. Godkjenning av innkallingen, sakslisten, og saker 

under eventuelt.  

Vedtak: Godkjent. 

 

2. Godkjenning av Protokoll styremøte 12-23/25. 

Vedtak: Protokoll 12 godkjent. 

 

3. Regnskapsrapport august 2024 

Status og prognose. 

 

Per nå styres det i henhold til kostnader og 

budsjett. 

Vi er inne i en periode nå hvor det kommer inn 

ganske store fakturaer på aktiviteter kjørt den siste 

tiden både de ulike landslag og kurs-

virksomheten. 

Våttkort-salget gir litt bekymring og har tatt ned 

prognosen med kr 100.000. 
 

Vedtak: Styret tar regnskapsrapporten til 

etterretning. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sak 33-

23/25 

Bemanningsplan og ressursbruk 

 

Administrasjonen ved Thomas Pindard ga styret en 

status om bemanningsplan i administrasjonen, 

arbeidsoppgaver og ressursbehov. 

Arbeidet tar utgangspunkt i ambisjoner styret har 

signalisert i tidligere styremøter: 

• Trenerutvikling 

• Økonomistyring 
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• Dokumentoppfølging 

• Kommunikasjon 

 

I statusoppdateringen ligger en økning i årsverk fra 

dagens 6,2til 8,5. Dette vil styrke admirasjonen slik at 

forbundet kan løse oppgavene forsvarlig.  

I følge GS er forbundets administrasjon sårbar ved 

uforutsette hendelser som gjør at ansatte blir borte i 

perioder, for eksempel ved sykdom. Her er det en 

nødvendig et sette av nok tid for å samarbeide tettere i 

hverdagen. Det er viktig at flere har oversikt over ulike 

arbeidsområder. 

Styret ga tilbakemelding på at økonomistyring og 

kommunikasjon bør prioriteres utover dagens 

hovedoppgaver. 

Økonomiske konsekvenser behandles i senere 

styremøte.  

Vedtak: Styret tar statusrapport til etterretning, og 

ber Generalsekretær legge frem videre arbeid og 

økonomiske konsekvenser i forhold til 

budsjettplanlegging i neste styremøte. 

 

Sak 34- 

23/25 

Nasjonalanlegg Nye Årungen – status.  

 

Forslag spillemiddelordning for anlegg til idrett og 

fysisk aktivitet er på høring.  

Idretten ved NIF, Særforbund og Idrettskretser har 

avgitt et felles svar. Kommentarer på innspillene innen 

1. september. 

 

Vedtak: Styret stiller seg bak Idrettens 

høringssvar. 

  

Sak 41-

23/25 

 

Virksomhetsplan - bærekraftgjennomgang 

En gjennomgang på hvordan NPF arbeider opp mot 

Bærekraftsmål.  

GS anbefalte å starte med realistiske tiltak 

eksempelvis: 

• NPF/klubbene kan gjennomføre inspirasjon og 

tiltak hentet fra 

MiljøhåndbokForIdrett_2utg_interaktiv.pdf 

(gronnidrett.no). 

• Transport-reduserende tiltak, kan være: 
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• Innkjøps bevissthet ved arrangementer og 

utstyr 

• Kildesortering og håndtering ved 

arrangementer 

Generalsekretær følge dette opp gjennom informasjon 

og som del av klubbutvikling 

Vedtak:  

1) Styret ber generalsekretær om å gjøre tiltak 

for den sentrale virksomheten rundt 

innkjøp, reiser og formidling av 

bærekraftstiltak og kampanjer. Herunder 

spillemiddelordningen for utstyr der det i 

dag ikke gis rom for kjøp av brukt utstyr. 

2) Det må kommuniseres ut  i miljøene for en 

mer bærekraftig aktivitets-profil for reiser, 

serving, plastsmarte løsninger 

arrangementer, bruktkjøp etc. 

Sak 43-

23/25 

ECA høring - strategisk plan 

 

European Canoe Association (ECA) har satt ned en 

arbeidsgruppe som nå har sendt ut en strategisk plan til 

høring. 

En godt gjennomarbeidet plan med intensjon om 

utvikling. En usikkerhet i ambisjon og økonomi henger 

sammen. 

  

Høringsfrist 31. August. 

 

Vedtak: Styret gir President og Generalsekretær 

fullmakt til å avgi et høringssvar. 

  

Sak 44-

23/25 

 

Årsmøte Flyte 

 

Årsmøte Flyte er satt 17. September. 

Thomas Pindard sitter i dag i styret Flyte. 

 

Vedtak: Tonje Pedersen vedtatt som nytt 

styremedlem fra NPF og erstatter Thomas Pindard. 

  

 Orienteringer/oppfølging  

• GS og president har hatt møte med Kontroll 

Utvalgets (KU) leder. ´s innspill i e-post – KU 

ber NPF sentralt om å etablere en del rutiner 
som gjør pålagte oppgaver i NPF mer 
oversiktlige. 

 

 

GS 
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• Presidenten avtaler et møte med Valgkomiteens 

leder. 

  

 

 

 Representasjonsplan  

 

Nasjonale konkurranser 

• NM K1 Sprint, 7.-8. september, Geir Kvillum  

• NM/Nordisk Surfski, 7.-8. september, Christin 

Larsen 

• NM Lagbåt, 14.-15. september, Daniel Salbu 

• NM Slalåm, 14.-15. September, Silje S. 

Paulsen 

 

Andre padle-arrangementer 

• 11.-13. oktober Bølgefestivalen Nevlunghavn 

(ikke lagt inn i terminlista), Christin Larsen og 

Tonje Pedersen 

 

Representasjon og kommende møter 

• Friluftslivets Uke, åpning 1. september 

• Årsmøte i Flyte 17. September. Tonje Pedersen 

representerer og forslås i styret. 

• Ledersamling NIF 14. November Ullevål Meet. 

• ICF og ECA kongress november, Tyrkia 7.-8. 

november, påmeldingsfrist 8. oktober. 

• RA 50 år. 22. august – praktisk jubileum, GS 

deltok, og 27. September fest. 

 

  

 Møteplan Styret første ½ år. 

Styremøte nr. 14 –14. oktober, i Oslo området, 

mulighet for Teams deltagelse. 

o Styremøte nr. 15 – Plan inn mot Tinget 

2025 
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